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ACTA DEL PLENARI DEL CONSELL DE CIUTAT (CdeC). 
 Sala Martina Castells – La Llotja. 19 de març de 2022. 
 

Persones assistents: 
Rosa Palau (Federació Catalana de Voluntariat Social); Oriol Olmo (Consell Local de la Joventut); Josep 
Llurba (Associació Coordinadora de Gent Gran i Voluntariat Sènior); Ma. Mar Gotarda ( per delegació 
d’AMELL- Assoc. de monitors i educadors de lleure); Rosa M. Castillo (Assoc. Veïns Balàfia);  Abderrafie 
Ettalydy (Assoc. Sociocultural Magrabeida); Guadalupe Pavón (Assoc. Col·lectiu Bordeta.net); Andreu 
Ratés (Assoc. d’Amics del Lleida de Futbol; Montserrat Salvatella (Assoc. de Veïns i Veïnes del Clot i 
confluències); Enric Figueres (Grup Cultural Garrigues); Ibrahima Bao (Assoc. Senegalesos Lleida i 
província); Òscar Lanza (Plataforma de Dignificació del Pla de l’ Aigua - Som Veïns); Carlos Mas (Club 
Natació Lleida); Mourad El Boudouhi (Asociación Watani para la Libertad y la Justicia); Sebastià Barranco 
(Col·legi Oficial de Metges de Lleida); Modesto Berciano (CESIF); Enric Blasi (Companyia de Comediants 
La Baldufa SCCL); Oscar Ortega (BTACTIC, SCCL); Jordi Sabata; Maria Montserrat Batlle; Aymane 
Machrouhi; Josep Ll. Barrachina ; Jesús Blasi; Manel Llaràs (PIMEC); Jaume Saltó (Cambra de Comerç);  
Toni Baró (FAVLL); Montse Cerqueda (COELL); Sergi Talamonte ( per delegació del Grup Municipal el 
Comú); Sandra Castro (Grup Municipal ERC ); Begoña Iglesias (Grup Municipal PSC); Antoni Postius (Grup 
Municipal Junts x Cat); Xavier Palau (Grup Municipal PP); Fèlix Larrosa (Cap de l’Oposició);  Josep M. 
Muñoz (Consell de Zona 01); Mohammed Tarhi ( Consell de Zona 02); Joan Antoni Martínez (Consell de 
Zona 03); José Carreiro (Consell de Zona 04) ; Josep M. Albareda (Consell de Zona 06) ; Miquel Barniol 
(Consell de Zona 07); Ramon V. Moreno (Consell de  Zona 08); David Salcedo (Consell de Zona 09); Josep 
Betriu (Consell de Zona 11); Maria D. Felipe (Consell de Zona 12); Alfons Pérez (Consell de Zona 13); 
Teresa Ribes (Consell de Zona 15); Sílvia Puertas (tècnica municipal de l’Àrea de la Dona); Jordi Vivas 
(Consell Municipal de Cultura); Camil·la Minguell (tècnica municipal de l’àmbit de Cultura); Hèctor 
González (Consell LGTBIQ+ ); Jaume Mor (tècnic municipal de l’àmbit d’Educació); Cristina Cristòfol 
(Consell Mixt de Cooperació); Àngels Adrover ( Consell Assessor de la Infància i l’ Adolescència); Carles 
Alsinet (Consell Assessor de la Infància i l’Adolescència); Gemma Villanueva Montagut ( tècnica municipal 
de l’àmbit de l’ Esport); Josep Ramon Ribé ( Tècnic Municipal Consell Editorial) ;  Gemma Domingo 
(tècnica municipal de l’àmbit de Serveis Socials); Letícia Corti ( Tècnica Municipal Consell Assessor 
Benestar Animal); Carmina Pardo (Comissió de Salvaguarda dels Drets de la Ciutadania); Juanjo Escudero 
(Assemblea de les Religions);  Cristina Saiz Cayuela ( Cap d’Acció Participativa- Secretaria del Consell de 
Ciutat); Marta Gispert Rocasalbas ( Regidora de Participació); Miquel Pueyo París ( Paer en Cap -  
President del Consell de Ciutat). 
 
 

La Cap d’ Acció Participativa, Sra. Cristina Saiz, en funcions de Secretaria del Plenari del Consell de Ciutat,  
dona pas al primer punt de l’ordre del dia i dona la paraula al president del Consell de Ciutat. 

Sr. Miquel Pueyo, Paer en Cap, dona la benvinguda a tots i totes i celebra l’assistència. Explica que el 
Consell de Ciutat comença a caminar, escollint les dues Vicepresidències, els i les membres de la Comissió 
Permanent, la persona que integrarà la Comissió de Salvaguarda  i les comissions de treball que tindrà el 
Consell de Ciutat. Aquest ha de ser un espai interactiu, símbol d’igualtat i transversalitat, una eina a 
disposició dels lleidatans i lleidatanes i un espai de reflexió, anàlisi i debat, que ha  de contribuir a rellançar 
la ciutat i recuperar ànims i il·lusió després de la pandèmia. 

Sr. Miquel Pueyo vol destacar que el Consell de Ciutat no s’atura, que té la voluntat d’avançar i pensar 
amb la Lleida del futur, una Lleida amable, en la que les persones siguin cada vegada més protagonistes, 
i aprofita per explicar quines són les diferents funcions de cada peça del Consell de Ciutat:  
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 Les Vicepresidències tenen un paper molt important, seran les que donaran resposta a tot allò 
que es traslladi tant des del Plenari del Consell com allò que el Paer pugui traslladar. 

 La Comissió Permanent és l’òrgan col·legiat que ha de vetllar per l’impuls i el bon funcionament 
del Consell Ciutat d’acord amb el reglament.  

 Les Comissions de Treball formaran el Consell de la Ciutat, seran  comissions temàtiques on es 
debatran i prendran acords  que afectaran el conjunt de la ciutadania.  

Finalitza agraint l’esforç de tots i totes. 

Seguidament la Secretaria del Consell de Ciutat, dona pas al segon punt i dona la paraula a la Regidora de 
Participació. 

La Sra. Marta Gispert - Regidora de Participació Ciutadana. Saluda als presents i agraeix l’assistència. 

Diu que és el moment de començar a treballar i donar visibilitat als òrgans existents i a les  comissions que 
avui es creïn, i així, fer créixer aquest òrgan treballant plegats i millorant  la ciutat que tots i totes estimem. 

Demana paciència, ja que aquest és un òrgan ampli i divers, i a priori difícil de gestionar, però alhora 
demostra la maduresa social. La Regidora diu que aquest òrgan ha de tenir molt pes en la societat 
lleidatana, i demana un esforç davant la conjuntura actual. 

Posa en relleu el teixit associatiu i nivell organitzatiu de la ciutat en els diferents àmbits i l’orgull que això 
representa. Manifesta que cal fomentar el diàleg i prioritzar les qüestions d’interès del conjunt de la 
ciutadania. 

La Sra. Marta Gispert,  diu que es necessari que tots els òrgans funcionin de manera  efectiva, i alhora, no 
perdre de vista el món global que ens envolta. 

Aprofita per a fer una menció de la plataforma Decidim, una nova eina digital de Participació Ciutadana, 
un nou canal de comunicació amb la ciutadania, una línia directa per treballar propostes i fer consultes 
promovent la participació democràtica i transparent.  

Finalitza la seva intervenció amb un record envers aquelles persones que pateixen les conseqüències de 
la guerra i agraeix de nou l’esforç de tots els Consellers i Conselleres. 

Acte seguit, la Secretaria del Consell de Ciutat, dona pas al punt tercer de l’ordre del dia i explica als 
presents el funcionament i desenvolupament de la sessió.  

Un cop finalitzada la intervenció,  dona pas al punt quart on queda aprovada per unanimitat l’acta 
constitutiva del Consell de Ciutat de 27 de novembre de 2021. 

Finalitzat el punt anterior, enceta el punt cinquè on explica als assistents els nous nomenaments de 
Consellers i Conselleres al Consell de Ciutat, que son els següents: 

 La Sra. Maria Burrel i Sr. Juanjo Escudero, com a nou i nova Conseller i Consellera.  
 El Sr. Jordi Amorós, Sra. Montse Cerqueda i el Sr. Jaume Mor (en substitució del Sr. Sebastià Vidal, 

Sra. Anna Velasco i Sra. Marta Alegret respectivament). 

La Secretaria del Consell de Ciutat, recorda als Consellers i Conselleres que el Consell de Ciutat és un òrgan 
novell amb un reglament novell i, per tant, caldrà anar perfilant-lo. Tanmateix, fa palesa dels errors 
comesos en la presentació de candidatures a la Vicepresidència i la Permanent, aclarint que en tots dos 
casos es poden presentar el conjunt de membres contemplats en l’art 7 del Reglament, i explica el canvi 
de nom de la Comissió de Salvaguarda del Drets de la Ciutadania, que dins del context del Consell de Ciutat 
és la Comissió de Salvaguarda del Consell de Ciutat. 

Seguidament, dona pas al punt sisè, on explica la dinàmica de les votacions i en dona pas.  
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Una vegada fet l’escrutini, la Secretaria del Consell de Ciutat explica les candidatures més votades i per 
tant la resolució de les votacions, que és la següent: 

Vicepresidència: 

  Sra. Guadalupe Pavón - 35 vots 
  Sr. Antoni Baró - 26 vots 

Comissió Permanent: 

 Sr. Josep Llurba Abella - 33 vots 
 Sra. Rosa Maria Castillo Cervelló - 32 vots 
 Sr. Josep Maria Pujal i Llombart - 32 vots 
 Sr. Ramon Víctor Moreno Giménez - 30 vots 
 Sra. Montserrat Salvatella Riera - 29 vots 
 Sra. Maria Rius Sabador - 28 vots 
 Sr. Òscar Ortega Navarro - 26 vots 
 Sr. Marc Vives Bonet 24 - vots 

Comissió Salvaguarda del Consell de Ciutat: 

 Sr. Carles Alsinet Mora- 21 vots 

 

Tot seguit la Secretaria del Consell de Ciutat, dona pas al punt setè de l’orde del dia, que és el torn 
d’intervencions dels Consellers i Conselleres que han fet propostes de comissions i estan presents en el 
plenari. 

Sr. Òscar Ortega - BTACTIC, SCCL  

  Comissió de noves tecnologies  per tal que trencar amb l’escletxa digital i coordinar amb 
l’Ajuntament la implementació de noves tecnologies de forma més dinàmica. 

Sr. Modesto Berciano - CESIF 

 Comissió per a treballar en l’àmbit de l’ ocupació pública de les diferents administracions, per tal 
que siguin més transparents i que tothom en tingui accés de forma fàcil i eficaç. 

Sr. Josep Lluís Barrachina - Ciutadà 

 Comissió per tal de conèixer  totes les necessitats que té la ciutadania,  i així aconseguir que les 
persones puguin sentir-se ciutadà dins la seva ciutat. 

Sr. Mourad El Boudouhi - Associació Watani 

Proposa 4 comissions: 
 Promocionar el polígon Quatre Pilans i el de Segre, contactant amb ambaixades i consolats, 

perquè és molt important aquest projecte per crear llocs de treball. 
 Convidar a l’Ajuntament a ajudar a les persones sense papers o en situacions complexes.  
 Centres de culte; revisar ordenança i incrementar aforament. 
 Agermanament entre Nador i Lleida. 

Sra. Guadalupe Pavón Ruinosa - Associació Col·lectiu Bordeta.net 

En primer lloc,  agraeix el suport a la vicepresidència per als dos Consellers. 
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Fa esment del dret de la ciutadania a participar en la vida pública, recalca que la informació i la 
transparència són les bases de la governança i creu que  és el moment de treballar per aconseguir una 
Lleida amable i acollidora. 

Sra. Rosa Ma. Castillo - AV. Balàfia 

 Comissió per a la revisió del Servei de Transport Públic, la zona de baixes emissions comportarà    
la revisió d’aquest i diu que des del Consell de Ciutat es poden aportar propostes enriquidores.  

Sra. Montse Batlle Piquero - Ciutadana 

 Comissió per a incentivar el manteniment i rehabilitació del parc d’edificis de la nostra ciutat. 

Sr.  Toni Baro Noguero - FAVV 

En primer lloc, subscriu l'agraïment a l'elecció per a la vicepresidència. 

El Sr. Baró diu que es pren l'elecció a la vicepresidència com un reconeixement a les entitats que 
representa. Explica que la seva proposta, que neix dels grups de treball de la Federació és: 

 Enllumenat de la via pública ( principalment la manca d'aquests en els passos de vianants i per 
temes d'inseguretat), i estat de les voreres. 

Sr.   Miquel Barniol Moreno - Consell de Zona 07 

Agraeix formar part del Consell de Ciutat i proposa: 

 Comissió de l’Esport. 

Sr.  Ramon Víctor Moreno -  Consell de Zona 08 

 Civisme i contaminació acústica. 
 Urbanisme, per a aconseguir una ciutat amable, no només per fer coses noves, sinó  per 

recuperar espais i zones ja existents.  
 Mobilitat, que no és un tema de futur sinó de present, fent que els espais siguin pels ciutadans. 

Sra.  Montserrat Salvatella - AVV Clot 

Agraeix el seu suport a la Comissió Permanent i proposa les següents comissions: 

 Bon ús espais urbans i  campanyes de civisme, que és un dels grans problemes de la ciutat. Diu 
cal informar i fer complir les ordenances municipals. 

 Revisió, adequació, optimització i nova creació del pla d’equipaments socials per a tots els barris 
de Lleida; centres cívics, locals socials, zones esportives, escoles bressol. Comenta que són 
inevitables les comparacions entre les diferents zones de la ciutat, ja que encara hi ha barris 
sense equipaments. 

 Remodelació de la plaça de la Constitució, espai amb moltes possibilitats i que s’està degradant. 

Sr.  Josep Llurba - Assoc. Gent Gran i voluntariat sènior. 

 Fusionar el treball de l’Observatori de la Gent Gran amb el Consell de Ciutat, per a ajudar-los a  
superar l’escletxa  digital. 

 Creació imminent d’una Taula de gestió del Voluntariat de la ciutat de Lleida. 
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Sr.  Joan Antoni Martínez - Consell de Zona 03 

 Crear la Comissió de Civisme, incidint en la revisió de l’Ordenança Municipal de Civisme, i  fent 
efectiva la ciutat educadora de la qual tant es parla. 

Sr.  Andreu Ratés - Associació d’Amics del Lleida de Futbol. 

 Dinamització de l’Esport a Lleida, creant sinergies amb tots el clubs, per tal que l’esport estigui 
realment garantit. 

A continuació, la Secretaria del Consell de Ciutat cedeix la paraula a la Regidora Sra. Marta Gispert per a 
explicar les comissions que es proposen des de l’Ajuntament de Lleida. 

Sra. Marta Gispert - Regidora de Participació, manifesta que des de l’Ajuntament volen afegir dues 
propostes, que són importants d’abordar: 

 Comissió de Nomenclàtor dels carrers, per tal de gestionar el nomenclàtor tant de carrers com 
de barris de la ciutat. Fer la proposta i elevar-la a la Permanent i Plenari del Consell de Ciutat per, 
a la posterior aprovació de la Corporació. 

 Comissió de Reglaments, per tal de revisar, actualitzar i homogeneïtzar reglaments. Explica que 
aquests Reglaments serien: el Reglament dels Consells Sectorials o temàtics, el Reglament dels 
Consells de Zona, Reglament dels usos dels Centres Cívics i Locals Socials i el Reglament de 
Participació Ciutadana. 

La Secretaria del Consell de Ciutat, dona pas al punt vuitè de l'ordre del dia, que és la proposta de creació 
de comissions temàtiques i elecció d'aquestes, alhora que fa un breu aclariment de l'article 11 del 
Reglament del Consell de Ciutat;  explica que les diferents Comissions Sectorials i els Consells de Zona són 
ja comissions de ple dret del Consell de Ciutat, a fi d'evitar duplicitats, i remarca i aclareix  que temàtiques 
com l'esport, el gènere o la cooperació internacional ja tenen comissions específiques sectorials 
vinculades a les diferents Regidories que n'estan treballant.  

Explica que segons el Reglament els Consellers i Conselleres,  que així ho desitgin,  poden assistir amb veu 
però sense vot a aquestes comissions.  

Seguidament,  passa la paraula a la Regidora per tal que faci l’exposició de les propostes. 

Sra. Marta Gispert - Regidora de Participació Ciutadana. 

Diu que donades les explicacions anteriors, proposa aglutinar les comissions en dos grans blocs: 

Primer bloc: 

 Civisme, convivència i espai públic. 
 Transformació Digital. 

Segon bloc: 

 Nomenclàtor de carrers.  
 Reglaments. 

( posteriorment ampliades ) 

La Regidora proposa, per tant,  les quatre comissions i fa palesa del treball que es pot assumir, i la capacitat 
tècnica. 
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El Regidor Sr. Xavier Palau fa un breu incís i que diu que el sorprèn la proposta de la comissió de 
Reglaments, donada l'existència a l'Ajuntament d'una comissió pel desenvolupament del Reglament de 
Participació Ciutadana.  

La Regidora Sra. Marta Gispert recalca que no suposa cap mena d'incompatibilitat. D'altra banda, intervé 
la Sra. Cristina Saiz, Secretaria del Consell de Ciutat,  i explica que són plenament complementàries, per 
tal d'aconseguir que la ciutadania pugui participar activament, sense ànim de treure cap legitimitat a 
l’òrgan de govern competent.  

Sra. Begoña Iglesias, Regidora, demana concretar si el Reglament de Participació es treballarà en el marc 
del Consell de Ciutat o de la comissió que feia menció el Regidor Sr. Palau. 

La Secretaria del Consell de Ciutat,  respon a la Sra. Begoña Iglesias dient que no es pretén alterar les 
dinàmiques ja existents  i la Sra. Marta Gispert ratifica la resposta i diu que es seguirà el full de ruta 
realitzat amb el ROM (Reglament Orgànic Municipal). 

El Sr. Mourad El Boudouhi - Associació Watani. Pregunta que si un tema no prospera en el si d’un Consell 
Sectorial es pot tractar en el plenari del Consell de Ciutat, i posa com a exemple  l’aforament d’espais de 
culte, entre d’altres. D’altra banda, pregunta com saber quan es reuniran les Comissions per tal de poder 
assistir-hi, i per últim com recuperar la comissió de la gent gran. 

Sra. Cristina Saiz, Secretaria del Consell de Ciutat,   respon que pot manifestar la voluntat de assistir-hi a 
la Permanent o la Secretaria del Consell, i li faran saber quin és el procediment.  Quan a la segona qüestió 
l’informa que no s’ha dissolt, sinó que treballarà mitjançant l’ Observatori de la Gent Gran, grup de treball 
dins el Consell Sectorial d’Acció Social.  

Sr. Josep Llurba - Associació Coordinadora de la Gent Gran i Voluntariat Sènior.  Pregunta si l’Observatori 
de la Gent Gran funciona com a Comissió Temàtica del Consell de Ciutat, també pregunta sobre si hi ha la 
intenció de crear alguna Taula del Voluntariat. 

L’Alcalde,  Sr. Miquel Pueyo manifesta que és necessari no abastar en excés a l’hora de crear Comissions,  
per tal de no diluir l’energia del Consell,  diu que si posteriorment neix la necessitat, es pot crear.  

La Sra. Sandra Castro – Regidora, diu que les Comissions Sectorials ja són comissions pròpies d’aquest 
Consell de Ciutat, per tal de concentrar i  no crear estructures paral·leles. Ratifica que l’Observatori 
conforma part del Consell Sectorial d’Acció Social. 

La Sra. Marta Gispert. Apunta que la creació de la Taula de Voluntariat està contemplada en el Pla 
Estratègic de Participació. 

El Sr. David Salcedo - Consell Zona 09. Pregunta sobre el funcionament dels Consells Sectorials i la 
possibilitat de participar-hi de ple dret. Explica que una altra comissió a crear seria la Comissió de Centres 
Cívics, per tal de dotar a totes les zones d’aquests espais. Pregunta si la Comissió de Reglaments és 
únicament sobre el Reglament de Participació Ciutadana. 

El Sr. Salcedo proposa també que els Serveis Socials dels barris unifiquin el funcionament, ja que hi ha 
barris on atenen diàriament i altres no, per tal de trencar amb aquest greuge. 

Per últim, suggereix la descentralització de l'OMAC envers els Centres Cívics. 

La Sra. Cristina Saiz, Secretaria del Consell de Ciutat,  respon que és Comissió de Reglaments i es treballarà 
un rere l'altre, i aprofita per explicar la naturalesa dels Consells Sectorials, que continuaran treballant dins 
de l'estructura de cada regidoria, i fa de nou menció de l'article 11 del Reglament del Consell de Ciutat, 
diferenciant així les Comissions temàtiques pròpies del Consell, així com la participació en les mateixes 
per part dels Consellers i Conselleres. 
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El Sr. Antoni Postius – Regidor, arran de les propostes dels Consellers i Conselleres i un cop consensuat 
amb l’Alcalde i la Regidora de Participació, es proposa crear una cinquena Comissió de treball que 
englobaria tot el que fa referència a Model de Ciutat, que inclouria mobilitat, creixement de la ciutat, 
polítiques de promoció econòmica, habitatge, rehabilitació, desenvolupament industrial, model 
comercial, patrimoni històric i equipaments, ja que abasten temes de molta actualitat, com les zones de 
baixes emissions. Diu que des de l’àmbit d’Urbanisme es presten a col·laborar, i que podria també incloure 
el que ha de ser en el futur el nou Pla d’Ordenació Urbanística Municipal. 

El Sr. Carles Alsinet - Consell Assessor de la Infància i l'Adolescència de Lleida. En primer lloc, felicita el 
Govern Municipal per la proposta d'aquesta 5a. Comissió i pensa que la Comissió de Nomenclàtor podria 
estar dins d'aquesta última comissió. 

L'Alcalde Sr. Miquel Pueyo agraeix la proposta de Sr. Carles Alsinet, però creu adient que sigui una 
comissió independent, donat l'origen d'aquesta, i encara que aquesta Comissió té una dimensió més 
concreta, pot treballar en altres temes com; Memòria Històrica o Reparació Democràtica entre altres. El 
Sr. Pueyo constata el fet que aquestes comissions no tenen per què ser definitives i poden anar 
fragmentant-se o reunificant-se al llarg del temps. 

La Secretaria del Consell de Ciutat, Sra. Cristina Saiz fa un resum de les comissions finals per aclamació 
popular:  

 Comissió de Civisme, convivència i espai públic. 
 Comissió de Transformació Digital. 
 Comissió Nomenclàtor. 
 Comissió de Reglaments. 
 Comissió de Model de Ciutat. 

Finalment i tal com ha explicat la Regidora  Sra. Gispert, diu es crea també la Comissió Sectorial de la Taula 
del Voluntariat, que ja consta en el Pla d’acció de la regidoria corresponent. 

Sra. Begoña Iglesias - Regidora. Demana si podria denominar-se Comissió de Transformació Digital per a 
la gent gran. 

L’Alcalde, Sr. Miquel Pueyo,  creu que l’escletxa digital no és únicament per motiu d’edat sinó també per 
altres motius com ara, socials, educatius, etc. 

La Sra. Sandra Castro - Regidora, subscriu el punt de vista de l’Alcalde, diu que no seria partidària de 
canviar la denominació, però remarca que la gent gran serà també objectiu d’aquesta Comissió. 

El Sr. Xavi  Palau - Regidor. Pregunta que es exactament Model de ciutat, i el Sr. Antoni Postius, fa un 
breu aclariment i es reitera amb el concepte que ha explicat anteriorment. 

La  Secretaria del Consell de Ciutat , dona pas al punt  novè , torn obert de paraules: 

Sr. Hèctor Gonzàlez - Consell LGTBIQ+.  Diu que cal tenir una mirada amplia, intersectorial i pensar en 
comunitat, no únicament amb el que representa cadascú individualment. 

Sr. Juanjo Escudero - Assemblea de les Religions. En primer dona les gràcies a la Regidora Sra. Sandra 
Castro per la tasca en l’adequació de la normativa de Centres de Culte, i alhora fa la reflexió que Lleida és 
una de les ciutats més restrictives de l’estat espanyol en l’obertura de centres de culte, pel que fa a 
restriccions. Demana que si aquest tema es tracta en alguna comissió, estudiïn a fons aquesta situació. 

Sr. Jesús Blasi - Ciutadà. Diu que finalment ha arribat el projecte  del polígon Torreblanca Quatre Pilans  i 
que personalment i des del conjunt de la Bordeta n’està molt interessat, i per aquest motiu s’ofereix en 
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col·laborar per tal de  trobar solucions. El Sr. Blasi diu que ell podria aportar coneixements pel que fa al 
subministrament d’aigua a aquest polígon. Creu que el polígon és el futur de Lleida. 

Sr. Mourad El Boudouhi - Associació Watani. En referència a la intervenció del Sr. Juanjo Escudero diu 
que ell ha sol·licitat la creació de  la Comissió de Centres de Culte.  

Alhora vol transmetre l’Alcalde el seu suport al cos de la Guàrdia Urbana. Quan a la residència per a gent 
gran, diu que convida a l’alcalde a què reflexioni, i finalment pregunta al regidor Sr. Postius quan es 
convocarà la participació ciutadana referent al tema de l’estació d’autobusos. 

Sra. Montse Cerqueda - COELL. Dona les gràcies per la celebració d’aquesta jornada i diu que estaria 
interessada a participar en el bloc 5è, i preguntar com pot participar-hi. 

La Secretaria del Consell de Ciutat explica que aviat es convocarà la Comissió Permanent, que és l'òrgan 
que ha d’establir les bases a les Comissions Temàtiques pel que fa a estructura, organització i calendari 
de treball, i que celebrada la Permanent, s'enviarà correu als Consellers i Conselleres per tal de poder-se 
inscriure a les comissions que desitgin, i alhora mostrar l'interès envers la resta de Comissions regulades 
a l'article 11 del Reglament del Consell de Ciutat i el procés per participar-hi. Diu que l'equip tècnic està a 
la disposició dels Consellers i Conselleres  i retira el seu agraïment. 

La Secretaria del Consell de Ciutat dona la paraula al President i a fi de cloure el Consell. 

El Sr. Miquel Pueyo tanca la jornada fent una reflexió sobre el temps i la conciliació. Agraeix a l'equip 
tècnic que fa possible l'organització del consell. Destaca la gran diversitat a Lleida que està representada 
pels Consellers i Conselleres, i diu que els grans reptes d'aquest Consell són: treballar lleialment pel bé de 
la ciutat superant partidismes de tota mena i pensant en comunitat, i intentar trobar el consens, 
construint entre tots i totes un mosaic de compromisos. 

Sense cap altra qüestió a tractar, es dona per finalitzada la sessió plenària del Consell de Ciutat.  

 

Per la Secretaria Tècnica del Consell de Ciutat. 
Esther Marcos; Cristina Saiz 
 

 

Lleida, 19 de març de 2022 


